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4 A-agenda Financiën 
4.a Financiën: Laatste begrotingswijzing 2023 (A-agenda alle commissie nov 2023) 
In de provinciale begroting wijzen Provinciale Staten toe voor welke doelen de provincie haar 
beschikbare middelen inzet. Deze laatste begrotingswijziging omvat een bijstelling van de verwachte 
inkomsten en uitgaven in 2023 op basis van de huidige verwachtingen. Het doel van de behandeling 
is het uitbrengen van een advies aan Provinciale Staten over onderwerpen in de laatste 
begrotingswijziging die betrekking hebben op de commissie Ruimte. De voordracht wordt 11 
december behandeld in Provinciale Staten. 
Statenlid Van der Waart (GL) vraagt waarom de kredietaanvraag voor vervanging van de 
burgemeester Visserbrug in Den Helder in het iMPI (Integraal Meerjarenprogramma Infrastructuur) 
staat. Kon dit niet eerder worden voorzien? Ook vraagt zij of gedeputeerde kort kan reflecteren op 
de stand van zaken van de door de insprekers genoemde N203. 
De heer Bonekamp (Volt) wijst erop dat de begroting van 2023 een positief resultaat laat zien, maar 
dat dit een gevolg is van onderbesteding en het doorschuiven van een aantal zaken naar volgend 
jaar. Volt ziet graag dat Gedeputeerde Staten aanvullende maatregelen nemen om de doorloop van 
projecten te bevorderen, zeker gezien de focus van Gedeputeerde Staten op de mobiliteitstransitie. 
Ten tweede wil de heer Bonekamp weten wat de achterliggende reden is dat de Reserve 
Woonbeleid verlaagd is en dat een deel van de subsidie niet verleend is omdat dit in 2022 al 
gebeurd is.  
 
De heer Klein (Christen Unie) vraagt wat de reden van het instellen van de reserve subsidie 
economisch herstel en duurzaamheidsfonds, waarom nu een nieuwe reserve? 
 
De heer Stulemeijer (50PLUS) zegt dat bij het begrotingsprogramma een financiële tabel staat met 
toelichting waarin de financiële bijstelling op operationele doelen, groter dan 100.000 euro zijn 
toegelicht. Bij het programmaonderdeel ruimte en water zijn meerdere projecten die in 2023 
zouden starten of worden afgerond, doorgeschoven naar 2024. Dit komt vaker voor en gaat vaak om 
projecten met meerdere partners waarbij meer tijd nodig was voor de uitvoering van het project. 
Wat is de reden van de financiële ontwikkelingen voordelig van 20,6 miljoen? Bij economisch herstel 
en duurzaamheid is een vertraagde economische ontwikkeling te zien, 50PLUS ziet liever dat de 3,5 
miljoen versterkt aangewend wordt voor versnelde economische ontwikkelingen. De  
kredietaanvraag voor de vervanging van de burgemeester Visserbrug zoals genoemd in het iMPI lijkt 
50PLUS zeer op zijn plaats. De heer Stulemeijer geeft aan dat 50PLUS akkoord gaat met de 
begrotingswijzigingen. 
 
Mevrouw Koning (CDA). Ziet dat er minder is uitgegeven aan het groot onderhoud van wegen door 
uitstel, wat is de reden hiervan en is dit wel verstandig? Wat is de status van het OV-knooppunt 
Haarlem waarvoor 7,6  miljoen was uitgetrokken? Bij mobiliteit en veilige uitwegen wordt voor zes 
ton aan subsidieaanvragen afgewezen, wat betekent dit voor de uitvoering van de verschillende 
projecten? Welke ondersteuning wordt er vanuit de Provincie geboden bij het aanvragen van 
subsidies en gaat dit niet ten koste van de verkeersveiligheid? 
 



De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde Olthof.  
De staat van de burgemeester Visserbrug is zodanig dat er vanwege de veiligheid is besloten tot het 
tussentijds aanvragen van aanvullend krediet in het iMPI. De korte termijnmaatregelen voor de 
N203 vinden in goed overleg plaats met gemeente Zaanstad en de VRA. In samenspraak met partijen 
worden de leefbaarheidsmaatregelen zo snel mogelijk opgepakt. Voor Smart Mobility wordt 
onderzoek ingepland, als dit verschuift in de tijd blijft de reserve beschikbaar voor Smart Mobility. 
Bij het OV-knooppunt is de Provincie niet de uitvoerende partij, maar zij verstrekt wel een bijdrage. 
Dit is een lang traject met veel vergunningverleningen en onderzoeken en is een complex traject met 
veel partners. Er wordt alles gedaan om dit te versnellen, maar dit is niet altijd mogelijk. 
De heer Kes (SP): als vertraging op dit soort projecten structureel is, moet gekeken worden naar 
welke projecten er per jaar gedaan kunnen worden. Deelt gedeputeerde deze aanname? 
Gedeputeerde Olthof zegt dat er onderscheid gemaakt moet worden. Het is inderdaad belangrijk 
om realistisch te kijken naar de planning bij onderhoud en vervanging. Echter, in het geval van 
subsidies en studieprojecten heeft eventuele vertraging veel minder impact op de buitenwereld. 
Wat betreft de begeleiding bij het aanvragen subsidies, ziet gedeputeerde Olthof dat gemeentes de 
weg goed weten te vinden. We doen ons best om dit zo goed mogelijk te organiseren.  
 
Gedeputeerde Rommel wijst erop dat het voordeel van 20 miljoen bestaat uit 7,9 miljoen hogere 
opbrengsten van de leges van 1,5 miljoen, meer pachtgeld 0,3 miljoen, hogere baten van de verkoop 
van de gronden van 2,3 miljoen en ophoging van het provinciefonds van 3,5 miljoen. De 
afrekeningsverschillen van economische verkenningen en minder indexatie zijn goed voor 9,6 
miljoen. De uitgestelde intentie ging over 1,6 miljoen en niet over de totale 20 miljoen.  
De heer Van den Berg (JA21) vraagt wat het standpunt van gedeputeerde Rommel is op het innen 
van leges bij bedrijven en dat deze zo laag mogelijk moet zijn. Gedeputeerde Rommel geeft aan het 
in ieder geval kostendekkend moet zijn, dat is het nog niet helemaal, maar hier wordt wel naar 
gekeken.  
De verklaring van gedeputeerde Beemsterboer over de vraag van Volt met betrekking tot de 
subsidie van 32.000 euro voor dorpswerk is dat de subsidie eerder al is toegekend en daarom op dit 
moment niet meer nodig is. De voorzitter geeft aan dat dit advies doorgestuurd zal worden naar 
Provinciale Staten. 
 
 


